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1. Opening 

Ivm afwezigheid Alexander van Steenderen zit Hans van der Vlist de vergadering voor. 

 

2. Verslag ALV 11-10-2024 

Er zijn geen bemerkingen bij het verslag. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Financieel verslag 

Krispijn geeft korte toelichting op zowel de resultaten van de b.v. Wennekerpand als van de 

coöperatie. 

Belangrijkste punt is geweest de herfinanciering van Wennekerpand. Die herfinanciering is 

goed verlopen. Wel is er een aanzienlijk verlies op de exploitatie van het Wennekerpand. Dit 

maakt het onvermijdelijk om de huur van de installatie te verhogen (gedurende maximaal 8 

jaar met maximaal € 2000,- , afhankelijk van de te ontvangen SDE subsidie). En van uit de 

coöperatie is een lening van € 18.500 verstrekt aan de b.v. en is een voorziening van € 5.000 

afgeboekt. 

Reinier deelt mee dat de Kas Controle Commissie geen bemerkingen heeft bij de financiële 

stukken.  

De vergadering keurt het Financiële Jaarverslag goed en verleent het bestuur decharge voor 

het gevoerde financiële beleid in 2023. 

 

 

4. Positionering Coöperatie, entiteiten en deelnemingen. 

Krispijn licht het voorstel van het bestuur toe.  

De vergadering stemt in met de voorgestelde structuur en het oprichten van de “Energiek 

Schiedam Projecten B.V.”. 

Als de B.V. is opgericht zal de b.v. Wennekerpand daarin worden ondergebracht. Dit geldt ook 

voor eventuele nieuwe projecten zoal de windmolen Vijfsluizen. 

Het bestuur wil in principe ook het Zonnedak de Erker in deze b.v. onderbrengen. Nog nader 

uitgezocht moet worden hoe dat precies moet worden geregeld.  Het definitieve voorstel 

daarvoor zal in de volgende ALV worden voorgelegd. 

 

 

 



5. Wind op Vijfsluizen 

De voorbereidingen voor vergunning aanvraag voor de molen is in volle gang. Op korte 

termijn zal uit het vooroverleg met de gemeente moeten blijken of de gemeente positief 

staat tegenover het verlenen van de vergunning. Er is sprake van een positieve business case. 

Met bedrijven in het Vijfsluizen gebied wordt overlegd over het vormen van een consortium 

en/of afnemen van de opgewekte stroom. Zij zien het belang van de realisatie van de molen 

gelet op de netcongestie. Ivm veranderende regelgeving is het belangrijk dat de gemeente de 

vergunning voor september verleent. De vergunning zal worden ingediend door het op te 

richten consortium. 

De vergadering stemt in met het tot stand brengen van een consortium samen met de 

bedrijven in het Vijfsluizen gebied en het als energie coöperatie daaraan deelnemen. 

De vergadering vraagt aandacht voor het opstellen van een communicatieplan om voldoende 

Schiedammers te betrekken bij de financiering van de molen (en het lid worden van de 

coöperatie) . 

 

6. Onze Noordzee Stroom 

Energie Samen en de Windunie  willen meedoen aan een tender voor Windenergie op Zee. 

Daarvoor heeft men een coöperatie opgericht. 

De vergadering stemt er mee in dat wij als Energiek Schiedam lid worden van deze cooperatie 

en minimaal 1 obligatie aanschaffen. 

 

7. Rondvraag 

-Baki Cimtay zegt toe dat hij voor de volgende ALV in december een voorstel zal uitwerken 

voor de aanpak van Zon op bedrijfsdaken. 

 

 

De volgende ALV is op 24-10-2024 

 

 


